
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 9. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 3
Vil ministeren – i forlængelse af sit svar på UFU alm. del - spm. 16 (folketings-
året 2014-15, 2. samling), hvor ministeren oplyser, at regeringen på finans-
lovsforslaget har valgt at forhøje de ekstraordinære tilskud til uddannelsesakti-
viteter på Bornholm, herunder at Professionshøjskolen UCC udover de almin-
delige taxametertilskud ydes et ekstraordinært tilskud på 4,2 mio. kr. årligt til
udbud af uddannelse på Bornholm, og i forlængelse af, at ministeren også un-
der samrådet i Uddannelses- og Forskningsudvalget den 6. oktober 2015
fremhæver dette tilskud som et godt eksempel på, hvordan man kan operere
for at sikre, at der er uddannelse til stede - bekræfte, at der ikke er tale om
nye midler, da det er et tilskud, som allerede blev aftalt med den tidligere re-
gering, og vil ministeren endvidere bekræfte, at der derfor stadig vil være tale
om et 2 pct. besparelseskrav for UCC Bornholm?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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